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Protokół Nr XXXIII/2013 z XXXIII sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 29 listopada 2013r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
10

, zakończenia: 14
15

 

Stan Rady: 14 osób (1 osoba –M. Żurawiak zrzekła się mandatu radnego), obecni: 11 osób, 

nieobecni: 3 osoby  (A. Rapacz, A. Grygiel, Ł. Karski). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy, 

3. Marta Adamiak – mieszkanka Złotego Stoku, 

4. Sołtysi wg załączonej listy obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

4. Informacja Inspektora ds. Ochrony Środowiska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2013 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania stypendiów dla zawodników 

wyróżniających się wybitnymi osiągnięciami sportowymi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Centrum Kultury i Promocji w Złotym Stoku. 

8. Sprawy różne: 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym Stoku - Pani Krystyna Grzech o godz. 10
15

 

otworzyła XXXIII sesję. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 
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obrad i  zaproponowała wprowadzenie następującego punktu: Podjęcie uchwały o zmianie 

uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Złoty Stok na lata 2014-2018, jako punkt 8 przed sprawami różnymi. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła zaproponowane  zmiany do porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) 

przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 3: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

1. Pismo z dnia 8 listopada 2013 r. od ZPUH INSAND Józef Gruszecki w sprawie uwag 

i zarzutów Pani M. Burzyńskiej do wykonanej inwestycji „Remont nawierzchni 

i infrastruktury technicznej ulicy Kasprowicza i Żeromskiego w Złotym Stoku”. 

Na obrady dotarł radny A. Grygiel (10:20). 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Pan J. Gruszecki był obecny podczas wizji lokalnej, 

jaką przeprowadziła Komisja Gospodarki i Budżetu.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się ze stanowiskiem Komisji Gospodarki i Budżetu: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu  w dniu 28 listopada 2013 r. , po dokonaniu 

wizji lokalnej ustaliła że: 

1) Wykonawca wykona w ramach rękojmi regulację studzienki, naprawi cokoły i rynny przy 

posesji nr Żeromskiego 11, 

2) Do Burmistrza należy zwrócić się z wnioskiem o ułożenie 4 m
2
 chodnika do posesji nr 

Żeromskiego 7 oraz o uzupełnienie oświetlenia ulicznego o dodatkowy punkt świetlny na 

końcu ulicy Kasprowicza. 

 

2. Pismo z dnia 20 listopada 2013 r. od przedsiębiorców ze Złotego Stoku w sprawie zmiany 

sposobu naliczania opłat za wywóz śmieci (w zależności od ilości wywozów w miesiącu). 

Burmistrz wyjaśnił, że częstotliwość wywozu śmieci jest uregulowane w regulaminie 

utrzymania czystości i porządku. O ustaleniu częstotliwości wywozu odpadów w dużej 

mierze decyduje Sanepid. Wyjaśnił, że w chwili obecnej wszystkie stawki są określone na 
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takim poziomie, żeby pokryć koszty wywozu nieczystości. Jeżeli zostaną obniżone stawki dla 

przedsiębiorców, wówczas trzeba będzie podnieść stawki dla osób fizycznych, żeby kwota się 

zbilansowała.  

 

K. Grzech oznajmiła, że skoro nie można zmienić częstotliwości wywozu śmieci, to może by 

wprowadzić dodatkową opłatę za mniejszy pojemnik np. 60 l lub 80 l. 

 

J. Frankowicz zapytała, czy rozpatrywanie indywidualnych spraw związanych z opłatami za 

śmieci nie jest kompetencją Burmistrza? 

 

Burmistrz odniósł się do propozycji Przewodniczącej Rady, informując że póki co, gmina ma 

podpisaną do lipca umowę ze spółką „KOMA” na wywóz śmieci. Dlatego zaproponowana 

zmiana powinna wejść dopiero od lipca 2014 r., od następnego okresu. 

 

J. Frankowicz zapytała czy jest możliwość żeby dwóch przedsiębiorców korzystało z jednego 

kubła? Burmistrz zaprzeczył.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie od 1 lipca 2014 r. 

dwóch dodatkowych stawek za pojemniki 60 l i 80 l. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) przyjęła 

wniosek. 

 

3. Pismo z dnia 30 października 2013 r. znak JB PROJEKT/2013/10/ZST/47 od JB Projekt 

w sprawie braku technicznych możliwości realizacji zadania: „Projekt budowy chodnika 

wraz z odwodnieniem w ciągu drogi wojewódzkiej nr 390” 

Burmistrz wyjaśnił, że w tej sprawie ma odbyć się spotkanie. Problem nie jest po stronie 

gminy, lecz DSDiK i to oni powinni zająć stanowisko. 

 

4. Pismo z dnia 13 listopada 2013 r. do wiadomości Rady od Pań Marii Bogackiej 

i Katarzyny Lorenc w sprawie deklaracji na odpady komunalnej. 

5. Odpowiedź  od Ministra Środowiska  z dnia 6 listopada 2013 r. znak 

DGKug-4704-24/44530/13/EZD na pismo w sprawie zmiany rozporządzenia Ministra 
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Środowiska z dnia 16 grudnia 2011 r. w sprawie określenia zlikwidowanych podziemnych 

zakładów górniczych. 

Burmistrz oznajmił, że odpowiedź na pismo nie dotyczy istoty sprawy, tj. wniosku Rady 

o przekazanie wyrobisk górniczych gminie.  Zgodnie z ustawą o gospodarce 

nieruchomościami Skarb Państwa nie może przekazać  bez procedury przetargowej wyrobisk, 

chyba że na rzecz jednostek państwowych lub samorządowych.  

 

J. Tichanowicz oznajmił, że jest to stworzenie podstawy prawnej do użytkowania górniczego 

na rzecz podmiotu, wykonującego działalności, wcale nie ma mowy o gminie. Burmistrz 

dodał, że prawo użytkowania górniczego nie jest prawem do dysponowania daną 

nieruchomością.  

 

J. Frankowicz uznała, że wyjaśnienie Burmistrza jest jego własną interpretacją odczytanego 

pisma.  

 

Na przybył radny A. Rapacz (10:45). 

 

Burmistrz oznajmił, że Kopalnia w Złotym Stoku, jako jedyna nie ma ustanowionego tytułu 

prawnego do wyrobisk.  

 

M. Adamiak oznajmiła, że w Polsce żadna podziemna trasa nie ma tytułu prawnego do 

wyrobisk, poza jedną, nowopowstałą w Kowarach.  

 

6. Odpis prawomocnego wyroku sygn. akt IV SA/Wr315/13  stwierdzającego nieważność 

w niektórych fragmentach § 3 ust. 2, § 3 ust. 4, § 3 ust. 7 pkt 1, § 3 ust. 7 pkt 2, § 3 ust. 7 

pkt 3 oraz § 4 ust. 6, § 5 ust. 3, § 8 ust. 5 uchwały Nr XXIV/175/2013. 

7. Korespondencja pomiędzy Przedstawicielem sklepu Spożywczego „Helmark” 

a Burmistrzem Złotego Stoku w sprawie odmowy podłączenia sklepu do miejskiej sieci 

ciepłowniczej. 

Burmistrz przypomniał, że w 2012 r. przed podłączeniem kotłowni kontenerowej w Urzędzie 

zrobiono rozeznanie, co do odbiorców. W tym celu uzyskano wykaz odbiorców, którzy 

korzystali z ciepłowni „TERMEX” w 2011 r. Sklepu na tej liście nie było. Dodatkowo Pan 

Z. Gaweł kontaktował się telefonicznie z odbiorcami, z którymi istniała technicznie 

możliwość korzystania z ciepła. Po podłączeniu kotłowni kontenerowej przeprowadzono 
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kontrolę odbiorców ciepła i odłączono zawory na liniach, z których żaden z odbiorców nie 

korzystał. Po zakręceniu zaworu zjawił się właściciel sklepu, który korzystał z ciepła. W 

związku z tym naliczono mu opłatę na podstawie uśrednionej ceny za ciepło. Właściciel 

sklepu nie zgodził się z naliczoną opłata i uznał ją jako bezprawną. W takiej sytuacji zarzut, 

że nie został jego sklep podłączony do nowej sieci ciepłowniczej, jest bezpodstawny. W 

chwili obecnej właściciel sklepu może podłączyć się do sieci na własny koszt.  

 

E. Ruszkowska zapytała o koszt podłączenia do nowej sieci ciepłowniczej? Burmistrz 

odpowiedział, że ok. 2 tys. zł na metr. 

 

J. Frankowicz oznajmiła, że gmina zamierza wykonać remont ulicy Chemików. 

Zaproponowała, żeby przed przystąpieniem do remontu zrobić rozeznanie, kto 

z potencjalnych odbiorców chce zostać podłączony do sieci, żeby uniknąć w przyszłości 

rozkopywania nowo wyremontowanych ulic.  

 

J. Tichanowicz oznajmił, że w przyszłości zostanie wprowadzony zakaz stosowania węgla. 

W związku z tym władze powinny już teraz myśleć o opracowaniu dokumentacji na 

rozbudowę ciepłociągu.  Burmistrz oznajmił, że póki co, trzeba się wstrzymać z taką decyzją 

i zobaczyć jak się będzie kształtować cena za ciepło po pierwszym okresie grzewczym. 

W przyszłości należy rozważyć możliwość przejęcia od Komornika części sieci  na ulicy 

Radosnej oraz wzdłuż 3 Maja.  

 

Ad. 4: 

Informacja Inspektora ds. Ochrony Środowiska. 

Burmistrz odczytał zestawienie z wykonanych podstawowych zadań na samodzielnym 

stanowisku ds. leśnictwa i ochrony środowiska w okresie od 1 stycznia do 29 listopada 2013 

roku, które stanowi załącznik do protokołu. 

 

E. Ruszkowska zapytała w czyjej gestii jest wycinka drzew wzdłuż ulicy 3 Maja? Burmistrz 

wyjaśnił, że jest to w gestii DSDIK i wykonywane jest za pośrednictwem Zarządu Dróg 

Powiatowych. 

 

Ad. 5: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2013 r. 
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Skarbnik Gminy poinformowała radnych o autopoprawce w projekcie uchwały w § 6. 

Zarówno kwota dochodów, jak i wydatków zostanie zwiększona o 37.071 zł. Następnie 

odczytała uzasadnienie do uchwały.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2013 r. po zapoznaniu się 

z autopoprawką do projektu uchwały, polegającą na zwiększeniu o kwotę  37.071 zł  

wysokości dochodów i wydatków oraz po wprowadzeniu zmiany polegającej na odstąpieniu 

od wypuku udziałów w PPU KOMA sp. z o.o. w Złotym Stoku i wykreślenie z projektu 

uchwały kwoty w wysokości 67.200 zł na ten cel, jednogłośnie (9 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

W. Król zapytał o zwiększenie o kwotę 74 tys. zł na wynagrodzenia osobowe dla nauczycieli, 

czy to jest na wynagrodzenia, czy też na inne cele? Skarbnik Gminy oznajmiła, 

że zaplanowany budżet na 2013 r. był w wysokości budżetu na 2012 r. przez co nie 

uwzględniał ustawowej podwyżki o 3,8 % wynagrodzeń co stanowi kwotę 79.500 zł. 

W 2013 r. wypłacono jeden dodatek uzupełniający, który nie był uwzględniony w budżecie 

szkoły. Zgodnie z kartą nauczyciela jeden z nauczycieli, który jest na urlopie dla poratowania 

zdrowa zachowuje wynagrodzenia, a szkoła musi pokryć koszty zatrudnienia zastępstwa. 

 

Radna J. Frankowicz zapytała z czyjej inicjatywy wyniknęła wola wykupu udziałów w spółce 

„KOMA”? Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że na posiedzeniu Komisji radni postanowili 

zwołać odrębne posiedzenie, na którym wspólnie z Prezesem  spółki zostanie sprawa 

przeanalizowana w oparciu o dokumenty. Burmistrz dodał, że poza obecną sesją nie będzie 

już możliwości wykupu udziałów. 

 

J. Tichanowicz przypomniał, że w budżecie na 2013 r. radni zabezpieczyli 5 tys. zł na tablicę 

historyczno – turystyczną w Laskach.   Zbliża się koniec roku, a tablicy nadal nie ma. 

Burmistrz przypomniał, że na jednej z sesji poprosił, żeby sołtysi i Rady Sołeckie określiły 

ogólną koncepcję tablicy. Póki co oczekuje na sugestie Rady Sołeckiej.  

 

Radny J. Tichanowicz oznajmił, że w Urzędzie są zatrudnieni pracownicy, którzy otrzymują 

wynagrodzenie. To pracownicy powinni zlecić firmie wykonanie tablicy, a nie Rady Sołeckie.   
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A. Grygiel oznajmił, że w Błotnicy na spotkanie wiejskiej zaproszono Pana J. Organiściaka, 

który przedstawił rys historyczny wsi. Podczas spotkania wynikała dyskusja, w wyniku której 

ustalono, które fakty należy utrwalić.  

 

R. Rosiński oznajmił, że na tablicy powinny być zamieszczone podstawowe informacje 

niezbędne dla turysty, tj. położenie.   

 

J. Frankowicz zapytała skąd wzięła się pozycja 100 tys. zł na zakup samochodu dostawczego? 

Burmistrz wyjaśnił, że koszt zakupu nowego samochodu to ok. 100 – 110 tys. zł.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Komisji Gospodarki i Budżetu 

o wykreślenie kwoty 67.200 zł na zakup udziałów w spółce „KOMA”. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących)przyjęła 

wniosek. 

 

Skarbnik Gminy oznajmiła, że w związku z przyjęciem przez Radę wniosku automatycznie 

zmniejszą się dochody o kwotę 67.200 zł. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXIII/247/2013 w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2013 r. 

 

Ad. 6: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania stypendiów dla zawodników 

wyróżniających się wybitnymi osiągnięciami sportowymi. 

Burmistrz oznajmił, że nagrody, stypendia i wyróżnienia powinny być przyznawane 

za wybitne osiągnięcia sportowe. Według Burmistrz nie powinno się wprowadzać innych 

kryteriów dla drużyn zespołowych. Na Komisji radny A. Rapacz wnioskował 

o zróżnicowanie wysokości nagród w zależności od szczebla. Wniosek ten został 

zaakceptowany, w związku z czym § 9 ust. 1. pkt 1 lit. będzie mieć następujące brzmienie: 

„ze szczebla trzeciego do czwartego i następnych – o 50 zł więcej w stosunku do szczebla 

poprzedniego, na zawodnika”. Omówił zasady otrzymania stypendium, nagrody 

i wyróżnienia. 
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Rada Miejska w Złoty Stoku zapoznała się z następującymi opiniami: 

1) Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 27 listopada 2013 r. 

jednogłośnie uznała, że projekt uchwały należy zmienić i dostosować do osiągnięć 

klubów sportowych i ponownie skierować na posiedzenie Komisji. Zmiany w projekcie 

uchwały powinny być opracowane wspólnie przez Burmistrza i prezesów klubów 

sportowych. 

2) Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2013 r. jednogłośnie 

(9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały, wraz ze 

zmianą w § 9 ust. 1 pkt 1 lit. c. 

 

Z. Śleziak oznajmił, że dzieci szkole przechodzą do zawodów na szczeblu wojewódzkim 

i zajmują pierwsze miejsce. 

 

W. Król dodał, że zawody szkole są tylko do szczebla wojewódzkiego. Nie ma czegoś takiego 

jak krajowe współzawodnictwo. Burmistrz  zaproponował wykreślenie w § 9 ust. 1 pkt 2 

słowa „krajowe”. Zapis punktu będzie miał brzmienie: „osoba fizyczna, która jest uczniem 

lub studentem, będąca jednocześnie mieszkańcem Gminy Złoty Stok, która w terminie 

12 miesięcy poprzedzających złożenie wniosku zajęła od I do III miejsca we 

współzawodnictwie sportowym co najmniej szczebla wojewódzkiego lub została powołana do 

Kadry Polski i reprezentowała kraj w zawodach.” 

 

W. Król zgłosił uwagę, co do nagród zawartych w § 9. Zapytał od kiedy będą wypłacane 

nagrody? Burmistrz wyjaśnił, że stypendium będą wypłacane za 2013 r., natomiast nagrody 

i wyróżnienia będą od momentu obowiązywania uchwały. Nagroda jest za osiągnięcie i jest 

wręczana podczas święta państwowego.  

 

W ocenie radnego W. Króla nie powinno być zróżnicowania co do przyznawania nagród 

i stypendium oraz wyróżnień. Póki co, uchwała zakłada, że w 2014 r. stypendia będą 

przyznawane za 2013 r. Natomiast nagrody i wyróżnienia nie mogą być przyznane za 2013 r. 

Zapytał dlaczego nie można przyznać nagrody za 2013 r.?  

 

A. Rapacz podzielił zdanie radnego W. Króla. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że zawsze znajdzie się ktoś pokrzywdzony. 

 

W. Król oznajmił, że według niego powinny być inne kryteria przyznawania nagród dla 

dyscyplin indywidualnych, jak dla dyscyplin zespołowych.  
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K. Grzech oznajmiła, że zgodnie z uchwałą wniosek o przyznanie nagrody i wyróżnienia 

składa się do 30 września. Ten zapis uniemożliwia złożenie wniosku o nagrodę i wyróżnienie 

za 2013 r. 

 

A. Rapacz zaproponował, żeby w punkcie regulującym termin składania wniosków o nagrodę 

i wyróżnienie wprowadzić zapis analogiczny, jak jest przy stypendium. 

 

A. Grygiel przypomniał o stanowisku, jakie zajęła Komisja Edukacji i Spraw Społecznych, 

która chciała, żeby projekt uchwały został opracowany wspólnie z prezesami klubu. 

Wnioskował o przeniesienie podjęcia uchwały na kolejną sesję. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek radnego A. Grygiela. 

Rada Miejska w Złotym Stoku głosami 4 za, 7 przeciw, 2 wstrzymujące odrzuciła wniosek. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o zmianę § 9 ust. 1. pkt 1 lit. c na 

następujące brzmienie: „ze szczebla trzeciego do czwartego i następnych – o 50 zł więcej 

w stosunku do szczebla poprzedniego, na zawodnika”. 

Rada Miejska w Złotym Stoku przyjęła wniosek przy jednym głosie wstrzymującym. 

 

A. Rapacz i W. Król wnioskowali o zmianę: 

1) § 9 ust. 6  na: „Wniosek o przyznanie nagrody za osiągnięcia w mijającym roku składa się 

w Sekretariacie Urzędu Miejskiego w Złotym Stoku w terminie do 31 grudnia danego 

roku”. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością (10 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące) przyjęła zmianę 

do uchwały. 

 

2) § 10 ust. 5 na: „Wniosek o przyznanie wyróżnienia za osiągnięcia w mijającym roku 

składa się w Sekretariacie Urzędu Miejskiego w Złotym Stoku w terminie do 31 grudnia 

danego roku, na druku stanowiącym załącznik nr 3 do uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością (9 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące) przyjęła zmianę 

do uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (9 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące) podjęła 

uchwałę Nr XXXIII/248/2013 w sprawie zasad przyznawania stypendiów dla zawodników 

wyróżniających się wybitnymi osiągnięciami sportowymi. 
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Ad. 7: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Centrum Kultury i Promocji w Złotym 

Stoku. 

Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, informując że gmina przekazuje środki na 

wynagrodzenia i pochodne w wysokości odpowiadającej 11 krotności kwoty bazowej 

ogłaszanej corocznie w ustawie budżetowej. W związku z koniecznością zatrudnienia palacza 

na ½ etatu oraz trenera należy zwiększyć z 11 krotności na 14 krotność. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami: 

1) Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 27 listopada 2013 r. 

głosami (2 za, 2 przeciw, 5 wstrzymujących, 1 opuścił obrady) negatywnie opiniowała 

projekt uchwały. 

2) Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 28 listopada 2013 r. większością 

głosów (6 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

J. Frankowicz zapytała o jaką kwotę wzrosną wydatki na wynagrodzenia? Skarbnik Gminy 

odpowiedziała, że o kwotę 63.592,50 na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń plus 

10% tej kwoty czyli – 6.359,25 zł, co łącznie daje kwotę 69.951,75 zł. Obecnie gmina rocznie 

przekazuje kwotę 233.172,72 zł, a teraz będzie 296.765,22 zł.  

 

J. Frankowicz zapytała, czy w budżecie na 2014 r. zostanie zmieniona kwota? Skarbnik 

Gminy odpowiedziała, że jest już zwiększona. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (5 za, 2 przeciw, 6 wstrzymujących) 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/249/2013 w sprawie zmiany statutu Centrum Kultury 

i Promocji w Złotym Stoku. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Złoty Stok na lata 2014-2018. 

Burmistrz oznajmiła, że jest to zmiana uchwały podjętej na ostatniej sesji i dotyczy lokalu 

w Laskach. Lokal miał nie do końca unormowany status prawny, ponieważ spółka „KOMA” 

rozwiązała umowę najmu. W chwili obecnej jest deklaracja wykupu tego lokalu. Żeby można 
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było go przeznaczyć do sprzedaży, musi zostać dopisany w załączniku Nr 1 i w wykazie 

lokali przeznaczonych do sprzedaży. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 27 listopada 2013 r. 

jednogłośnie (10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXIII/250/2013 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Złoty Stok na lata 2014-2018. 

 

Ad. 9: 

Sprawy różne. 

- Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Radni otrzymali pisemne sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. Rada nie wniosła 

uwag do przedstawionego materiału.  

 

- Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Radni otrzymali pisemną odpowiedź Burmistrza na wnioski zgłaszane na poprzednich 

posiedzeniach.  

 

Radny J. Tichanowicz zgłosił, że latarnia na ulicy Sienkiewicza, nie została naprawiona, tak 

jak pisemnie Burmistrz poinformował. Nadal mruga.  

 

- Zapytania i wolne wnioski. 

J. Tichanowicz zapytał czy Burmistrz na bieżąco wykorzystuje urlop, czy gmina będzie 

musiała mu płacić za niewykorzystany urlop.? Burmistrz oznajmił, że z powodów 

służbowych nie wykorzystał urlopu i zgodnie z prawem trzeba będzie zapłacić za zaległy 

urlop.  

 

A. Szlachta przypomniała o obowiązku wykorzystania urlopu.  

 

J. Tichanowicz przypomniał, że gmina wydatkowała już 50 tys. zł na wyciąg narciarski. Nie 

zanosi się, żeby go wybudowała. Zapytał jakie Burmistrz podjął kroki, żeby znaleźć 
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inwestora, który wybuduje wyciąg? Burmistrz przypomniał, że trzy lata temu można było 

wybudować wyciąg, ale Rada nie wyraziła zgody. Przeprowadził rozmowę z właścicielem 

wyciągu w Lądku, jednak nie jest zainteresowany budową wyciągu w Złotym Stoku.  

 

J. Tichanowicz oznajmił, że wówczas były inne, bardziej pilne zadania. 

 

Radna J. Frankowicz dodała, że Rada nie blokuje budowy wyciągu. Rada nie czyni 

przeszkód, żeby wyciąg został wybudowany przez inwestora prywatnego. Żeby znaleźć 

inwestora trzeba publicznie umieścić zapytanie. Burmistrz oznajmił, że nie może zrobić 

zamówienia publicznego na dzierżawiony teren. Jeżeli zostanie ogłoszony przetarg na 

dzierżawę gruntu pod budowę wyciągu narciarskiego, to nikt się nie zgłosi. Natomiast po 

ogłoszeniu przetargu na dzierżawę gruntów rolnych, znalazł się dzierżawca, który dba o teren. 

 

J. Frankowicz oznajmiła, że w Złotym Stoku trzeba rozwiązać problem braku wody, a nie 

budować inwestycje, która będzie jej potrzebować. Burmistrz wyjaśnił, że w Złotym Stoku od 

kilku lat nie jest czerpana woda z Kamieńca. Zapewnił, że nie ma problemów związanych 

z brakiem wody. W niektórych okresach jest jej nadmiar i przelewa  się do rowu.  

 

A. Rapacz przypomniał, że istotą problemu z wodą, nie jest jej niewystarczająca ilość, lecz 

odpłatność, ponieważ w przypadku budowy wyciągu przez inwestora prywatnego, dojdą mu 

opłaty za wodę do nieśnieżania stoku.  

 

J. Tichanowicz poinformował, że 22 listopada b.r. odbyło się otwarcie Izby Pamięci, którą 

wykonała osoba fizyczna, czego inicjatorem nie chciała być gmina. Zgłosił uwagi, co do 

organizacji obchodów Dnia Odzyskania Niepodległości. 

 

Następnie radna J. Frankowicz zapytała, czy za poprzednią „Akcję zima” gmina musiała 

dopłacać, w związku z koniecznością odśnieżania podczas wiosny? Skarbnik Gminy 

odpowiedziała, że była dopłata. Obecny przetarg jest na 2014 r.  

 

Przewodnicząca Rady zgłosiła, w imieniu Rady Parafialnej, że śmieci z cmentarza nie są 

wywożone, pomimo że opłata została uiszczona. 
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Radna J. Frankowicz zapytała, czy w specyfikacji przetargu na dowóz dzieci do szkoły 

określono godziny. Burmistrz potwierdził.  

 

M. Adamiak oznajmiła, że najprawdopodobniej w  lutym ewangelik zostanie oswobodzony 

z umowy dzierżawy. Zapytała czy Burmistrz ogłosi przetarg na dzierżawę? Burmistrz 

odpowiedział, że będzie wystawiony do dzierżawy,  chyba że znajdzie się chętny kupiec. 

 

Ad. 19: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 14:50  XXXIII sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 


